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Arab popular demands and their impact on employment: reality and prospects
Abstract:

The international texts urge governments to mobilize their efforts to realize decent
work standards by ensuring productive and adequately remunerated work with safe
conditions in the workplace and social protection for the family through the promotion of
Dialogue and the application of basic principles to work.

It is a guarantee of the strongest access to economic development and social cohesion,
but the unemployment rate in the Arab region and the wave of popular demonstrations that
have swept them away reveal the inability of these countries to achieve Of decent work
standards.

Key words:
Decent work, employment, unemployment, protests, the Arab Labour Organization.
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Les revendications populaires arabes et leur impact sur ’emploi : réalité et
perspectives

Résumé:

Les textes internationaux engagent les gouvernements a mobiliser leurs efforts pour
concrétiser les normes du travail décent, en assurant un travail productif et convenablement
rémunéré, assorti de conditions de sécurité sur le lieu de travail et d'une protection sociale
pour sa famille avec la promotion du dialogue ainsi que le respect des principes de base au
travail.

Cette entreprise est une garantie de l'acces le plus fort au développement économique
et a la cohésion sociale, mais le taux de chomage dans la région arabe et la vague de
manifestations populaires qui les ont balayés révele l'incapacité de ces pays pour la
réalisation des normes du travail décent.

Mots clés:
Travail décent, emploi, le chomage, les protestations, 1'Organisation arabe du travail.
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